
 

 

 

Interpellation 
 

Ställd till kommunstyrelsens ordförande Adam Reuterskiöld  

 

Stockbygården 
Stockbygården i Stenhamra har under många år varit en viktig mötesplats för olika föreningar i 

kommunen. Under årens lopp har man sett till att visst underhållsarbete har gjorts så att huset ska 

kunna fungera som mötesplats. Nu har man kommit till den punkt att man anser att en större 

renovering behövs. En renovering som uppskattas att kosta cirka 10 miljoner kronor. Kommunen 

anser inte att det är värt att satsa dessa pengar på huset utan har stängt lokalerna och hänvisar bland 

annat pensionärsorganisationerna till Söderströmska gården.  

Lokalerna på äldreboendet Söderströmska är betydligt mindre än i Stockbygården och man kan inte 

koka kaffe eller bereda smörgåsar i det lilla pentry som finns.  

I dessa tider av Corona pandemi rekommenderas vi att inte besöka våra äldreboenden i onödan. Att 

minimera kontakter är den viktigaste preventiva metoden. Influensa och vinterkräksjuka med flera 

infektionssjukdomar återkommer regelbundet varje vinter och både epidemier och pandemier 

kommer vi att få lära oss att leva med framöver.  

De boende på Söderströmska gården behöver också själva sina lokaler så att de kan möte andra 

boende eller anhöriga, fira födelsedagar, mm. 

Min anledning av ovanstående vill jag fråga kommunstyrelsens ordförande: 

1. Vad har kommunen för planer med Stockbygården? Ska den rivas, säljas eller bara förfalla? 

 

2. Vad har kommunen för planer så att olika föreningar så som till exempel 

pensionärsorganisationerna och andra ska kunna träffas på Färingsö? 

 

Eva Sydhoff Henriksen, Liberalerna 

  


